

表带式蓝牙遥控器

QXS-001



用户手册

使用前请仔细阅读本手册

产品说明:

本产品适用各类自行车、电动车、摩托车、汽车等不多功能音乐控制设备,在保证安全驾驶的同时可以方便使用手机多媒体功能及拨打电话,使用时手机需同时连接本产品及其他蓝牙耳机、音响、汽车蓝牙等设备,通过本产品实现遥控控制多媒体音乐、音量大小、上下曲、启动语音助手等功能。

工作原理展示:



特别提示: 本遥控器不带喇叭麦克风,需手机同时连接 QXS-001 蓝牙耳机蓝牙播放设备一起使用效果更佳

按键功能展示:



- | | | | |
|---|---|---|---------------------------|
| ☎ | 单击: 播放/暂停, 接听/挂断电话
双击: 回拨电话
长按: 来电拒接/安卓手机挂断电话 | < | 单击: 音乐上一曲
长按: 启动智能语音助手 |
| + | 单击: 增大音量
长按: 持续增大音量 | > | 单击: 音乐下一曲
长按: 启动智能语音助手 |
| — | 单击: 减小音量
长按: 持续减小音量 | | |

操作步骤:

1. 将产品通过表带固定到自行车、摩托车、电动自行车车把处。
2. 单击 按键,启动遥控器, 按蓝灯闪烁。
3. 打开手机“设置”→“蓝牙”→找到设备名: QXS-001, 并点击连接
4. 打开手机音乐播放器即可实现音乐播放
5. 手机连接其他蓝牙耳机、音响, 不会影响本产品的功能操作。

特别提示: 部分安卓手机如果功能使用不了, 需新开手机蓝牙, 快速连续按3次, 蓝灯闪烁两次, 再连接手机, 即可正常使用。

产品参数:

蓝牙版本: 蓝牙 5.3
通信距离: ≈15m
电池容量: 500mA
充电时间: 约 1.5 小时
连续使用时间: 约150小时
待机时间: 12-18 个月

产品包装清单:

1. QXS-001 遥控器 1 个;
2. 充电线 1 条
3. 说明书 1 份



Smart Remote

QXS-001



User Manual

Please read this manual carefully before use

Product Presentation:

This product is suitable for all kinds of Bicycles, Electric Bikes, Motorcycles, Cars and other non-multi-functional music control equipment. While ensuring safe driving, it is convenient to use the multimedia functions of mobile phones and make calls. The mobile phone needs to connect this product with other Bluetooth headset, stereo, car Bluetooth and other devices at the same time. Through this product, to achieve remote control multimedia music, volume, up and down, start voice assistant and other functions.

Working Principle Demonstration:



Special Note: This remote control does not have speaker microphone, you need to connect the phone to QXS-001 at the same time with any Bluetooth playback equipment to use the effect better!!!!

Key function display:



- | | |
|---|---|
| ☎ | Click: Answer/End the call or Play/ Pause the music
Double-click: Call Back
Long Press: Hang up (Android phone) |
| + | Click: Increase Volume
Long Press: Keep turning up the volume |
| — | Click: Decrease Volume
Long Press: Keep turning down the volume |
| < | Click: Prev song
Long Press: Start voice Assistant |
| > | Click: Next song
Long Press: Start voice Assistant |

Usage Procedure:

1. The product is fixed to the handle of Bicycle, Electric Bicycle and Motorcycle through the watchband;
2. Click the button and start the remote control. The blue light flashes.
3. Open "Settings" and "Bluetooth" of the mobile phone to find the device name: "QXS-001" and click Connect
4. Turn on the mobile phone music player to realize music playback
5. The function operation of this product will not be affected if the mobile phone is connected with other Bluetooth earphones and stereos.

Special notef

Some Android phones cannot be used normally, please disconnect the phone's Bluetooth, quickly press the for 3 times, the blue light will flash twice, and then connect the phone to normal use!

Product Parameter

Wireless version: Wireless 5.3
Distance: ≤15m
Working Time: 150h
Charging Time: 2.1.5h
Battery Capacity: 500mAh
Stand-by Time: 12-18 months

Packing List:

1. QXS-001 1 pcs
2. Charging cable 1 pcs
3. Copy of manual 1 pcs

